
Protokół Nr XXIX/21
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 25 lutego 2021r.

XXIX Sesji, która odbyła się w sali widowiskowej w Jaśkowicach przewodniczył Pan Jan 
Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2021r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:55 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Nieobecni Radni:
- Damian Kiecka
- Damian Mrowiec

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 19 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Grażynę Matuszczyk oraz 
Radnego Adama Muras. Jako Przewodniczącego Komisji zaproponował Radną Grażynę 
Matuszczyk.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec



2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad
Przewodniczący poinformował o konieczności wycofania z punktu 6 porządku obrad dwóch 
projektów uchwał, które nie zostały zaopiniowane przez Komisję Gospodarki Komunalnej, 
Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Głosowano w sprawie:
wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 
komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

Głosowano w sprawie:
wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości
zamieszkałej położonej na terenie Gminy Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXVIII 
Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki.

4. Zadania modernizacyjne infrastruktury drogowej oraz funkcjonowanie komunikacji 
w mieście
Naczelnik Wydziału Komunalnego p.Mariola Szczekała przedstawiła prezentację na temat 
„Zadania remontowe i inwestycyjne infrastruktury drogowej – drogi gminne i wewnętrzne”, 
która zamieszczona jest w załączniku Nr 1 do protokołu.



Radny Wojciech Dudek podziękował za to, że przygotowany materiał jest zgodny z 
ustaleniami radnych.

W związku z pytaniami wyjaśniono, że:
 uzyskano uzgodnienia dotyczące włączenia ulicy Spokojnej do DK 81,
 prace remontowe prowadzone na ulicy 925 na odcinku od przejazdu kolejowego do 

rozwidlenia z ulicą Żorską nie są nadzorowane przez miasto Orzesze, ze względu na 
to, że jest to w pasie drogowym drogi wojewódzkiej. Dodano, że nie jest znany termin
ich zakończenia a zgłoszenie Radnego dot. problemów z chodnikiem zostało 
przekazane zarówno do Zarządu Dróg Wojewódzkich, jak i do wykonawcy, który 
prowadzi prace. 

Przekazano, że jadąc od Orzesza za przejazdem kolejowym na ul.Mikołowskiej nawierzchnia 
lewego pasa nadaje się do bieżącego remontu. 

Naczelnik Wydziału Komunalnego p.Mariola Szczekała przedstawiła prezentację na temat 
„Komunikacja w mieście Orzesze”, która zamieszczona jest w załączniku Nr 2 do protokołu.

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Na wstępie Burmistrz poinformował że:

 trwa  ocena  i  badanie  ofert na  montaż  efektywnego  energetycznie  oświetlenia
ulicznego w Mieście Orzesze II,

 trwa przygotowanie dokumentów do podpisania umowy na dofinansowanie budowy
centrum przesiadkowego w Mieście Orzesze,

 przygotowywany jest teren pod Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych
przy ul.Dworcowej oraz trwa przygotowanie dokumentów do podpisania umowy na
dofinansowanie,

 podpisano  umowę  na  dofinansowanie  termomodernizacji  budynków  komunalnych
przy  ulicy  Batorego,  Uczniowskiej,  Długosza,  Centralnej  i  Żorskiej.  Trwa
projektowanie dla tych inwestycji,

 trwa  przygotowanie  kolejnego  przetargu na  zadanie  budowa  zaplecza  sanitarno
szatniowego przy ulicy Bukowina w Orzeszu,

 w Lokalnej Grupie Działania „Ziemia Pszczyńska” złożono wniosek o dofinansowanie
zadania budowa i przebudowa ogólnodostępnej infrastruktury aktywnego wypoczynku
na terenie miasta Orzesze – boisko wielofunkcyjne w Orzeszu-Zawiści,

 podjęto działania w kierunku stworzenia mieszkańcom możliwości zanegowania 
planów Spółki CPK w zakresie przebiegu przez teren Miasta Orzesze nowych linii 
kolei dużych prędkości. Zwrócił się z prośbą o nagłośnienie i rozpowszechnienie 
wśród mieszkańców tej możliwości, żeby zebrać jak najwięcej podpisów, które 
zostaną przesłane do CPK,

 w kwestii planowanego przebiegu autostrady A4 bis trzeba poczekać na przesłanie 
przez Urząd Marszałkowski do opiniowania tego projektu przebiegu, 

 do Marszałka zostało wystosowane pismo o udzielenie prolongaty terminu wymiany 
pieców c.o., w związku z planowaną na terenie Orzesza rozbudową sieci gazowej,  



 jest możliwość w ramach programu „Śląskie. Przywracamy błękit” zatrudnienia jako 
doradcę w kwestii ochrony środowiska na okres 6 lat osoby, której przez okres 3 lat w 
95% płaca finansowana byłaby ze środków WFOŚiGW,

 w miesiącu marcu pracownicy Referatu Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa i 
Szkód Górniczych zostaną przeszkoleni, aby w Urzędzie uruchomić punkt 
przyjmowania wniosków w programie „Czyste Powietrze”. Dodał, że aplikowano o 
dofinansowanie z WFOŚiGW na stworzenie w Urzędzie takiego stanowiska,

 podpisana została umowa na sporządzenie ekspertyzy związanej z badaniem podłoża 
pod posadzkami w nowym przedszkolu w Jaśkowicach,

 w dniu wczorajszym została przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 
przeprowadzona kontrola obiektu wybudowanego przedszkola w Jaśkowicach. Dodał, 
że w wyniku kontroli nie zostały wykazane żadne zastrzeżenia.

W związku z poruszonymi przez Radnych sprawami wyjaśniono, że:
 decyzja o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na 

udostępnieniu i zagospodarowaniu złoża węgla kamiennego „Żory-Suszec 1” w 
granicach projektowanego obszaru górniczego „Orzesze” nie została jeszcze wydana, 
jak również nie przedłużono po raz kolejny terminu jej wydania,

 pomoc mieszkańcom w ramach programu „Czyste Powietrze” będzie realizowana 
kompleksowo od wypełnienia wniosku, wydrukowania, przesłania, a także rozliczenia
udzielonej dotacji. Dodano, że mieszkańcy na spotkanie z pracownikiem będą 
umawiali się telefonicznie na konkretny dzień i godzinę,

 wystąpiono z wnioskiem o dofinansowanie z WFOŚiGW zatrudnienia „eko doradcy” 
gdyż zadania związane zarówno z programem „Czyste Powietrze” jak i „Śląskie. 
Przywracamy błękit” będą dodatkowymi zadaniami, a obecnie zatrudnione osoby 
realizują bieżące zadania prowadzone przez Referat. Dodano, że jest to kontraktowe 
stanowisko na okres 6 lat i nie będzie to nabór na okres dłuższy,

 ekspertyza związana z badaniem podłoża pod posadzkami w nowym przedszkolu w 
Jaśkowicach będzie wykonana w ciągu 45 dni od podpisania umowy za kwotę 
14.391zł brutto. Dodano, że odwierty zostaną wykonane w dniach wolnych od zajęć 
przedszkolnych, w pomieszczeniach gdzie wystąpiło ugięcie posadzki. 
Poinformowano, że jeżeli ekspertyza wykaże błąd wykonawcy to poprawienie błędów 
będzie po stronie wykonawcy,

 na Komisji Rewizyjnej została przekazana informacja, że w okresie letnim wolnym od
zajęć przedszkolnych zostaną przeprowadzone prace związane z uruchomieniem 
separatora zewnętrznego,

 separatory wewnętrzne czyszczone są przez pracowników kuchni i z tego tytułu nie są 
ponoszone dodatkowe koszty, które będą generowane przy czyszczeniu separatora 
zewnętrznego, gdyż to musi wykonać firma specjalistyczna, 

 ogłoszenia o możliwości wypowiedzenia się przez mieszkańców na temat przebiegu 
linii kolei dużych prędkości zostaną przekazane do kościołów,

 do Marszałka zostanie wystosowane pismo, aby nitka dotycząca Kolei+ została 
zakończona w Centrum Orzesza i nie była doprowadzana do Jaśkowic, ze względu na 
planowaną budowę centrum przesiadkowego,



 przekazany został sprzeciw w związku z planowanym przebiegiem przez teren 
Orzesza autostrady A4 bis.

Przewodniczący poinformował, że:
 Miasto Mikołów oraz Gminy Ornontowice i Wyry podjęły również uchwały 

wyrażające negatywne stanowisko wobec planów Spółki Centralny Port 
Komunikacyjny dotyczących nowych linii kolei dużych prędkości a Miasto Łaziska 
Górne wystosowało w tej sprawie pismo,

 przez Radnego Lechosława Łukasik została złożona interpelacja w sprawie sposobu 
wyboru firmy wykonującej odwodnienie terenu przy przedszkolu w Jaśkowicach,

 w ramach zbiórki środków finansowych zorganizowanej przez Radnych zakupiono 
maski, które umową darowizny zostały przekazane na rzecz Szpitala Chorób Płuc w 
Orzeszu,

 przez mieszkańców złożonych jest 581 wniosków o zmianę w planie 
zagospodarowania przestrzennego. Zaapelował do Radnych, aby informowali 
mieszkańców o możliwości zgłaszania uwag w momencie wyłożenia planu do 
publicznego wglądu przed jego uchwaleniem. 

Przewodniczący  zwrócił  się  o  sporządzenie  i  przekazanie  Radnym informacji  dotyczącej
ponoszonych  kosztów  związanych  z  czyszczeniem  separatorów  zamontowanych  w
Przedszkolu w Jaśkowicach.

Burmistrz poinformował, że od 01 marca 2021r. do publicznego wglądu będzie wyłożony 
miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu w 
rejonie ulic: Gliwicka, Mikołowska oraz linią lasu – północna część miasta.

6. Uchwały:

a) Podjęcie uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na 
Burmistrza Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że skarga została złożona dnia 26.11.2020r., którą do Rady 
przesłało Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Katowicach pismem z dnia 18.01.2021r. 
Dodał, że celem jej rozpatrzenia swoje posiedzenie w dniu 10.02.2021r. odbyła Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji. Wyjaśnił, że skarga dotyczyła spraw, które poruszone były już we
wcześniejszych skargach. Dodał, że w obecnie złożonej skardze nie wskazano nowych 
okoliczności, w związku z czym na podstawie przepisów KPA, Komisja proponuje 
podtrzymać stanowisko zajęte we wcześniejszych uchwałach.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza 
Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Adam Ratka, Jan Spendel, Mateusz 
Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Wojciech Dudek, Teresa Potysz, Piotr Szola
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

b) Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-
2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

c) Podjęcie uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021r.
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

d) Podjęcie uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Mikołowskiemu na bieżące zadania statutowe Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób 
z Niepełnosprawnością Intelektualną Koło w Mikołowie
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na 
bieżące zadania statutowe Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością 
Intelektualną Koło w Mikołowie. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

e) Podjęcie uchwały dotyczącej udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 
Mikołowskiemu na dofinansowanie zakupu sprzętu medycznego, na potrzeby szpitala 
powiatowego w Mikołowie
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na 
dofinansowanie zakupu sprzętu medycznego, na potrzeby szpitala powiatowego w 
Mikołowie. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

f) Podjęcie uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta 
Orzesze na lata 2021-2027 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 
opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta Orzesze
na lata 2021-2027 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 



Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

g) Podjęcie uchwały dotyczącej przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 
2021
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Przedstawił protokół z 
dnia 03 lutego 2021r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii organizacji 
pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na temat projektu aktu prawa miejscowego dotyczącego 
przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 2021.
Protokół stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Orzesze na rok 2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Adam Ratka, Jan Spendel, 
Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Teresa Potysz
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

h) Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Przedstawił protokół z 
dnia 23 lutego 2021r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii organizacji 
pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w sprawie:

 wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta 
Orzesze,

 zmiany uchwały Nr XXVII/325/20 z dnia 10 grudnia 2020r. w sprawie szczegółowego
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 



właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,

 określenia zasad i trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości nagród 
i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe

Protokół stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

i) Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały Nr XXVII/325/20 z dnia 10 grudnia 
2020r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały Nr XXVII/325/20 z dnia 10 grudnia 2020r. w 
sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
PRZECIW (1) Lechosław Łukasik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec



j) Podjęcie uchwały dotyczącej zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym
Wycofane z porządku obrad

k) Podjęcie uchwały dotyczącej wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej 
położonej na terenie Gminy Orzesze
Wycofane z porządku obrad

l) Podjęcie uchwały dotyczącej określenia zasad i trybu przyznawania i pozbawiania 
oraz rodzaju i wysokości nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki 
sportowe
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisje: 
- Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu,
- Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej określenia zasad i trybu przyznawania i pozbawiania oraz 
rodzaju i wysokości nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

m) Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

n) Podjęcie uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
przyjęcia statutu Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że projekty uchwał dotyczące tekstów jednolitych są sprawą 
porządkową będącą wynikiem wcześniej podjętych uchwał.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie przyjęcia 
statutu Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

o) Podjęcie uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Sołectwa Gardawice

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Sołectwa Gardawice. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

p) Podjęcie uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Sołectwa Królówka



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Sołectwa Królówka. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

r) Podjęcie uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Sołectwa Mościska

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Sołectwa Mościska. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

s) Podjęcie uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Sołectwa Woszczyce

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Sołectwa Woszczyce. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec



t) Podjęcie uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Sołectwa Zawada

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Sołectwa Zawada. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

u) Podjęcie uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Sołectwa Zawiść

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Sołectwa Zawiść. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

w) Podjęcie uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Sołectwa Zazdrość

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Sołectwa Zazdrość. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 



Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

x) Podjęcie uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Sołectwa Zgoń

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Sołectwa Zgoń. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, 
Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek
NIEOBECNI (2) Damian Kiecka, Damian Mrowiec

8. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął XXIX Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu.

                         Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                        mgr inż. Jan Mach

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


